



“We dare to care!”

Faculty of Social Sciences Student Development Endowment Fund

Let's celebrate the 50th Anniversary of the Faculty of Social Sciences by demonstrating your care for student development. Your donation will provide financial support to students of the Faculty of Social Sciences in areas of outstanding academic achievements, overseas exchange/attachment, experiential learning activities, and keen financial needs during their studies at Hong Kong Baptist University.

社會科學院學生發展基金

誠邀您一同將社會科學院50周年誌慶的歡欣，化成對學生的關懷！您的捐款可為社會科學院的學生帶來經濟上的支持，幫助他們在香港浸會大學就學期間追求卓越成績、參與海外交流與體驗學習活動，及解決經濟上的困難。



The Fund

- Your donation will contribute to the establishment of the Faculty of Social Sciences Student Development Endowment Fund.
- The principal of the Fund will be held intact in perpetuity, while the annual disposable income generated from the Fund will be used to provide support to students of the Faculty of Social Sciences starting from 2021/2022 academic year.

Acknowledgement

- All donors contributing HK\$50,000 or above will be recognized in a plaque displayed at the Faculty of Social Sciences.
- Donors will be invited to the Funding Awards Tea Reception annually.
- Major donations will be widely publicized through the University and Faculty's websites and publications as appropriate.

基金

- 您的捐款將用作設立社會科學院學生發展基金。
- 基金屬「動息不動本」性質。由2021/2022學年起，基金每年所衍生之可動用利息收入將用作資助社會科學院學生。

鳴謝

- 所有捐資達港幣五萬元的捐款人，其芳名將恭泐位處於社會科學院的鳴謝牌匾上。
- 捐款人將每年獲邀出席基金獎項茶會。
- 主要捐款將廣載於大學及學院之網頁及刊物。



Faculty of Social Sciences Student Development Endowment Fund 社會科學院學生發展基金

I would like to make the following donation to support the Faculty of Social Sciences Student Development Endowment Fund
本人樂意捐助以下款項以支持社會科學院學生發展基金

- | | | |
|----------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------|
| <input type="checkbox"/> Diamond Sponsor 鑽石贊助
HK\$1,000,000 | <input type="checkbox"/> Platinum Sponsor 白金贊助
HK\$500,000 | <input type="checkbox"/> Gold Sponsor 黃金贊助
HK\$200,000 |
| <input type="checkbox"/> Silver Sponsor 銀贊助
HK\$100,000 | <input type="checkbox"/> Bronze Sponsor 銅贊助
HK\$50,000 | <input type="checkbox"/> Other Sponsor 其他贊助
HK\$ _____ |

Title 稱謂: Prof. 教授 / Dr. 博士 / Ir. 工程師 / Rev. 牧師 / Mr. 先生 / Ms. 女士 / Miss 小姐

Name 姓名: (Chinese 中文) _____ (English 英文) _____

Year of Graduation and Field (if applicable) 畢業年份及學科 (如適用): _____

Correspondence Address 通訊地址: _____

Telephone 電話: _____ Email 電郵: _____ Date 日期: _____

Donation Method 捐款方法

- Credit Card 信用卡: Visa Master
- Cardholder's Name 持卡人姓名: _____ Expiry Date 有效日期 (mm 月 / yy 年): _____ / _____
- Credit Card No. 信用卡號碼: _____ - _____ - _____
- Cardholder's Signature 持卡人簽署: _____

- Cheque 支票
- Please make the crossed cheque payable to "Hong Kong Baptist University" and send together with this form to Alumni Affairs Office, HKBU.
請把劃線支票 (抬頭:「香港浸會大學」) 連同填妥之表格寄回香港浸會大學校友事務處。

For other donation methods, please contact Alumni Affairs Office for the arrangement. 如欲以其他方法捐款, 請與校友事務處聯絡。

Donation of HK\$100 or above is tax deductible with a receipt. The donor's name to be printed on the donation receipt should be the same as the payer's name on the donation cheque or payment proof.

捐款港幣壹佰元或以上可憑大學收據申請扣稅。捐款收據將按捐款支票或繳費證明上之善長芳名或機構名稱發出。

Important Note 重要事項

Hong Kong Baptist University (the "University") is committed to ensuring that your personal data are handled in accordance with the law and the University's Privacy Policy Statement and Personal Information Collection Statement ("PPS/PICS") (<https://bupdp.o.hkbu.edu.hk/policies-and-procedures/pps-pics/>). The provision of the personal data specified in this form is obligatory for the purposes of collection. The University including the Alumni Affairs Office ("AAO") is unable to provide services to you or process your request without your personal data. Please inform the University if you do not wish it to use your personal data for direct marketing purpose. You may access/correct your personal data held by the University by sending your request to the University. For the above communications and in case you may have any queries, please contact AAO at Room 1002, 10/F, Academic and Administration Building, Hong Kong Baptist University, 15 Baptist University Road, Kowloon Tong, Kowloon, Hong Kong through either email (alumni@hkbu.edu.hk) or telephone ((852) 3411 7877), and state your name, graduation year, and graduation field. For any update of your personal particulars, please submit online form through https://aao.hkbu.edu.hk/en/alumni_online_data_update/index.php.

香港浸會大學 (「大學」) 致力確保根據法例及大學的《私隱政策聲明及收集個人資料聲明》 (<https://bupdp.o.hkbu.edu.hk/policies-and-procedures/pps-pics/>) 規定處理閣下之個人資料。閣下必須提供本申請表所列明之個人資料, 以達致收集此等資料的目的。如大學包括校友事務處 (「本處」) 沒有收到閣下之個人資料, 便無法為閣下提供服務或處理閣下之要求。如閣下不欲大學使用閣下之個人資料作直接促銷用途, 請聯絡大學。閣下可以書面形式向大學作出查閱/更正大學所持有之閣下之個人資料紀錄之要求的申請。如需作上述申請或有任何疑問, 請以電郵方式 (alumni@hkbu.edu.hk) 或致電 (852) 3411 7877 與本處聯絡 (地址: 香港九龍九龍塘浸會大學道 15 號香港浸會大學教學及行政大樓 10 樓 1002 室), 並提供閣下的姓名、畢業年份及畢業學科。如欲更新閣下之個人資料, 請到 https://aao.hkbu.edu.hk/en/alumni_online_data_update/index.php 提交網上表格。

- I do not wish my name and donation details to be disclosed for acknowledgement purposes.
本人不希望大學透過刊物、網頁或其他方式鳴謝本人之捐款。
- I do not wish the University to make use of my donation for a Matching Grant from the University Grants Committee or Education Bureau.
本人不希望大學以本人之捐款向大學教育資助委員會或教育局申請配對補助金。

By submitting this form, I acknowledge that I have been provided with the PPS/PICS and have read and accepted the contents thereof.
透過提交此表格, 本人確認收到大學提供之《私隱政策聲明及收集個人資料聲明》, 並已閱讀及同意其內容。

Alumni Affairs Office 校友事務處

Telephone 電話: (852) 3411 7877 Email 電郵: alumni@hkbu.edu.hk Fax 傳真: (852) 3411 2561 Website 網址: www.hkbu.edu.hk/aao
Address 地址: Room 1002, Academic and Administration Building, Hong Kong Baptist University, 15 Baptist University Road, Kowloon Tong, Hong Kong